
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 20. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 131
Ministeren bedes oplyse om der ikke er noget krav om at lægemidler skal ha-
ve en påviselig effekt for at de fortsat kan opretholde deres godkendelse, her-
under udbedes ministerens holdning til, at vemidler ikke har nogen dokumen-
teret effekt, selvom de er anvendt i rigtig mange år. Endelig bedes ministeren
oplyse om det slet ikke kan anfægtes, at CTG ikke kan måle vehastigheden,
når der anvendes drop.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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